



OPPO Find N6 專屬優惠

條款及細則：

1. 此優惠有效期由即日起，售完即止。
2. 此優惠適用於 3 香港現有客戶。
3. 優惠數量有限，先到先得，售完即止。
4. 每宗交易只能輸入一個優惠碼，優惠不可兌換現金、不可轉讓，亦不得與其他優惠同時使用。
5. 電話只限指定門市自取。
6. 有關產品或贈品之詳情、安排及相關政策，一概以 XtraMall 平台內相應產品頁面之說明及條款為準。
7. 如有任何查詢，請致電 XtraMall 客戶服務熱線 5333 3163。
8. 其他條款及細則，請瀏覽 <https://www.xtramallhk.com/home/terms-and-conditions>。
9. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠提供之服務/產品，恕不承擔任何責任及/或賠償。
10. 本公司、XtraMall 及 OPPO 有權更改此優惠之條款及細則，並有權終止此優惠，無須另行通知。
11. 如有任何爭議，本公司、XtraMall 及 OPPO 保留最終決定權。





OPPO Find N6 exclusive offer

Terms and conditions:

1. This offer is valid from now until stocks last.
2. This offer is exclusive to existing 3 Hong Kong customers.
3. Limited quantities are available on a first-come, first-served basis, while stocks last.
4. Only one promo code can be used per transaction. The offer is not redeemable for cash, is non-transferable, and cannot be used in conjunction with any other offer.
5. The device is available for pick-up at designated stores only.
6. Details, arrangements and related policies for the product(s) and/or gift(s), please refer to the descriptions and terms of the corresponding product pages on the XtraMall platform.
7. For enquiries, please call the XtraMall Customer Service Hotline at 5333 3163.
8. For other terms and conditions, please visit <https://www.xtramallhk.com/home/terms-and-conditions>.
9. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
10. The Company, XtraMall and OPPO reserve the right to alter the Terms and Conditions at their sole discretion.
11. In case of any disputes, the decisions of the Company, XtraMall and OPPO shall be final.

